
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-08-19, § 2 

 

 Tid: 19 augusti 2008 kl 16.30 – 17.00 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 1 september 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Lars Randerz (s) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Kajsa Stenfelt (v) tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Birgitta Björk, Ted Ell, Karin Hebel, Lars Jolerus, 

Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Henrik 

Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Svar på frågor ställda på sammanträdet den 17 juni 

Tjänstemannen Anette Scheibe svarade på nedanstående frågor ställda av 

ersättaren Bo Arkelsten (m) och ledamoten Torhild Lamo (v) på sammanträdet 

den 17 juni. 

 

- Varför tas inte enkelriktningen på Hökarvägen bort trots att en enig nämnd 

och de boende vill det? 

- Planerar kontoret några åtgärder avseende de problem som uppstår då 

Sandfjärdsgatan i Årsta används som genomfartsled? 

- Det finns önskemål från boende i stadsdelen om en gång- och cykelbana 

längs Snösätravägen i Rågsved Planerar kontoret några åtgärder för att 

säkra gång och cykeltrafikanternas säkerhet på vägen? 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Frågor om Nynäsvägen 

Ersättaren Christoffer Kuckowski (m) ställde följande frågor om Nynäsvägen: 

 

Nynäsvägen norrgående efter Södra Länken avfarten vid Globen. Kan man ta bort 

bussfilen då den inte kommer nyttjas av bussarna i linjetrafik under ombyggnaden av 

centralbron? 

 

Vid Södra länken avfarten i höjd med Globen norrgående. Här finns ett mycket brett 

spärrområde som gör det svårt för bussarna att hålla sig i bussfilen. Både bussgaragen 

och polisen har påpekat att man skall smalna av spärrområdet. Kan trafikkontoret 

åtgärda detta? 

 

På samma sträcka finns det planterade träd längs mitten samt på sidorna. Snart 

kommer träden att skymma vägbelysningen och löven kommer att utgöra en halkrisk 

då de faller på vägbanan. Hur hanterar trafikkontoret de problemen? 

 

Fråga om allergen växt, Malörtsambrosian 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) frågade om det finns någon möjlighet att ta 

bort Malörtsambrosian från kommunal mark i väntan på en eventuell lagstiftning 

att stoppa spridningen av växten. Malörtsambrosian är en allergen växt och den 

sprids nu i Sverige p g a klimatförändringarna. I Frankrike har man lagstiftat om 

att ta bort växten. 

 

Fråga om Havsörnsvägen i Fagersjö 

Vice ordföranden Jan Valeskog (s) frågade vad kontoret kan göra för att dämpa 

hastigheterna på den breda Havsörnsvägen som idag inbjuder till höga hastigheter. 

Hastighetsbegränsningen hålls inte och det finns både förskolor och skola längs vägen. 

Ett förslag till hastighetsdämpande åtgärd är avsmalna vägen med parkeringsplatser. 

 

 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt kontoret att besvara frågorna på ett 



  

kommande sammanträde.  

 

 

Information om arbetet på Nordsydaxeln 

Tjänstemannen från trafikkontoret Lars Jolérus informerade om hur arbetet på 

Nordsydaxeln framskridit under sommaren. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


